
Even voorstellen:  
Marina Vos 

nieuw HAR-bestuurslid
 

Waarom ik kies voor zitting in de HAR:
“Ik heb vroeger in de bouw gewerkt 
en voel me daardoor betrokken bij 

woningen en bewoners”.


